
Bestyrelsesmøde mandag den 7. juni 2022 
Kl. 17.00 -20.00 

 
Vi serverer mad omkring kl. 18.00 
 
Deltager: 
Morten Høj Larsen, Peter Ross, Magnus Linvold Heinesen, Jesper Rytter, Jesper Fruergaard, Mette Larsen, 
Claes Andersen, Mette Schou og Bjarne Mikkelsen 
 
Referat. 
Jesper 
 
Dagsorden  

1. Nyt fra Jesper Rytter, formand 
Ike noget nyt siden sidst. 

2. Nyt fra Claes 
 Har ikke noget. 

3. Nyt fra ledelsen 
Mette Larsen skal være pædagogisk leder af Asylgade pr. 1/8.22 

4. Økonomi 
o Overskuddet på sidste års budget er 150.000.  

Grunden til vi er endt på 150.000 i overskud, er at vi har fået 90 procent tilbage fra vores 
corona udgifter. 
Vi har stadig en god økonomi i BU. 

 
5. Bestyrelsesvalg på Munkgaard- Grillhygge 

o Evaluering af valg og hyggeaften 30-5 22 
Meget positiv overrasket over det fremmøde der var til vores grill aften. 
Næste gang skal vi blive bedre til at gøre opmærksomme på hvornår valget sker. 
Næste gang får vi et skriv rundt ved indgangene, som gør opmærksom på hvornår og hvor 
valget sker. 
Godt arrangeret - Det må vi gerne gøre igen næste år. 
 

6. Forældreråd efter 1-8 
o Et forældreråd skal støtte pædagogerne op i at lave sociale arrangement, så forældrene 

kan lære hinanden at kende 
o Der skal være et forældreråd i alle huse 
o Er der forældre der har meldt sig til denne opgave? 
o Hvem fra bestyrelsen vil være i udvalg og tovholder på forældregruppen  

Vi i ledelsen snakker med forældrene til de verse forældrekaffer, om det kunne være noget 
for dem at deltage i et forældreråd. 
Vi påtænker at der skal være fælles spisning engang i september måned. 
 

7. Ny institution i Børneuniverset 
o Jesper har et oplæg klar 
o Hvad vil vi gerne have som en løsning for en evt. ny institution? 
o Hvordan skal vi samarbejde med skolerne og engblommen om en fremtidsløsning? 
o Hvad ser vi som en god løsning? 



Vi har haft et møde i start maj. Hvor Louise, Preben og Bo. Samt ledelsen i BU og 
bestyrelsen deltog. 
Mødet omhandlede hvad der skal ske i fremtiden for Snejbjerg ang. institutions byggeri. 
Der skal bygges en bydel ude ved sygehuset. Det kommer til at have betydning muligt 
byggeri i Tjørring og Snejbjerg. 
Jesper fremlægger vores ideer for de nye i bestyrelsen. 
Jesper er i gang med at lave et skriv, som han sender til Bjarne. Bjarne vil indkalde til 
bestyrelsesmøde, hvor dette er det eneste punkt. Bestyrelsesmødet bliver senest i uge 26. 
 

8. Evt 
Forslag. 

o Næste møde 22-8 
o Næste møde 10-10 
o Næste møde 19-12¨ 

 
Afbud til bestyrelsesmøde skal sendes til busbm@herning.dk  
 
Bjarne  

mailto:busbm@herning.dk

